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PROTOKÓŁ NR 35/2008 

posiedzenia Komisji Praworządności 
Rady Miasta Krakowa 
6 października 2008 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali Lea UMK. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Komisji Jerzy Woźniakiewicz, który powitał Radnych i gości, następnie 

stwierdził quorum władne do rozpoczęcia obrad. (Lista obecności stanowi Załącznik Nr l do 

niniejszego protokołu.) 

Do porządku zgłoszony został punkt „Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o informację 

czy umowa międzynarodowa o której mowa w załączonym do ww. pisma korespondencji 

Pana Wiesława Tarki, Podsekretarza Stanu w MSWiA została zawarta.”. 

(Komisja przyjęła punkt w głosowaniu: 7-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się): 

Do porządku zgłoszony został punkt „Wniosek w sprawie przygotowania i spopularyzowania 

materiałów informacyjnych dotyczących szkodliwości środków psychoaktywnych 

o działalności zbliŜonej do narkotyków. Spopularyzowanie materiałów dydaktycznych dla 

osób prowadzących pracę z młodzieŜą.”. 

(Komisja przyjęła punkt w głosowaniu: 6-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się): 

Do porządku zgłoszony został punkt „Rezolucja w sprawie dróg wewnętrznych.”. 

(Komisja przyjęła punkt w głosowaniu: 6-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się): 

Posiedzenie przebiegało według następującego porządku (całość przyjęta w głosowaniu:  

6-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się): 

1. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o informację czy umowa międzynarodowa o 

której mowa w załączonym do ww. pisma korespondencji Pana Wiesława Tarki, 

Podsekretarza Stanu w MSWiA została zawarta. 

2. Wniosek w sprawie przygotowania i spopularyzowania materiałów informacyjnych 

dla młodzieŜy i osób prowadzących pracę z młodzieŜą dotyczących szkodliwości środków 

psychoaktywnych o działalności zbliŜonej do narkotyków. 

3. Rezolucja w sprawie nowelizacji prawa o ruchu drogowym. 

4. Ustalenie zadań z zakresu bezpieczeństwa, które powinny być finansowane z budŜetu 

Miasta Krakowa na rok 2009. 

5. Sprawy bieŜące 



Ad. 1. 

Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o informację czy umowa międzynarodowa, 

 o której mowa w załączonym do ww. pisma korespondencji Pana Wiesława Tarki, 

Podsekretarza Stanu w MSWiA została zawarta. 

Wobec brak głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o informację czy umowa międzynarodowa, o której mowa 

w załączonym do ww. pisma korespondencji Pana Wiesława Tarki, Podsekretarza Stanu 

w MSWiA została zawarta. 

Komisja Praworządności podjęła wniosek Nr 32/2008 stosunkiem głosów: 

za-7, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 

(Wniosek stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.) 

Ad. 2  

Wniosek w sprawie przygotowania i spopularyzowania materiałów informacyjnych dla 

młodzieŜy i osób prowadzących pracę z młodzieŜą dotyczących szkodliwości środków 

psychoaktywnych o działalności zbliŜonej do narkotyków. 

Głos w dyskusji zabierali: Radna Marta Patena, Przewodniczący Komisji Jerzy 

Woźniakiewicz, Radny Bolesław Kosior, Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Antoni Nawrot, Przedstawiciel z Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Artur Gawroński, Radna Agata Tatara, Radny Bolesław Kosior. 

Na zakończenie omawianego punktu Przewodniczący Komisji wycofał wniosek 

i zapowiedział, iŜ wróci do tego zagadnienia po posiedzeniu w MONAR. 

Ad. 3.  

Rezolucja w sprawie nowelizacji prawa o ruchu drogowym. 

Przewodniczący Jerzy Woźniakiewicz przedstawił projekt Rezolucji.  

Głos w dyskusji zabierali: Radna Marta Patena, Przewodniczący Jerzy Woźniakiewicz, Radna 

GraŜyna Fijałkowska. 

Przewodniczący Jerzy Woźniakiewicz poddał pod głosowanie przyjęcie przez Komisję 

projektu rezolucji: 

Komisja Praworządności przyjęła projekt rezolucji stosunkiem głosów: 

za-8, przeciw-0, wstrzymujących się-2. 



Ad. 4. 

Ustalenie zadań z zakresu bezpieczeństwa, które powinny być finansowane z budŜetu 

Miasta Krakowa na rok 2009. 

Przewodniczący Jerzy Woźniakiewicz poprosił odpowiednie słuŜby o przedstawienie zadań 

waŜnych i zapowiedział, iŜ zostanie powołany Zespół, który zaproponuje ich hierarchizację.  

Głos w dyskusji zabierali: Komendant Miejski Państwowej StraŜy PoŜarnej w Krakowie 

Ryszard Gaczoł, Komendant StraŜy Miejskiej Janusz Wiaterek, Miejski Komendant Policji 

Wacław Orlicki, Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Antoni 

Nawrot, Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa Adam Młot. 

W skład Zespołu, który zaproponuje hierarchizację zadań, które powinny być finansowane 

z budŜetu Miasta Krakowa na rok 2009 weszli Radni: GraŜyna Fijałkowska, Wojciech 

Kozdronkiewicz, Krzysztof Sułowski, Zygmunt Włodarczyk, Jerzy Woźniakiewicz. 

Przewodniczący Komisji poprosił zainteresowane strony o wysłanie e-mailem wniosków do 

końca tygodnia.  

Głos zabierali jeszcze: Radna GraŜyna Fijałkowska, Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa 

i Zarządzania Kryzysowego Antoni Nawrot, Radna Agata Tatara, Miejski Komendant Policji 

Wacław Orlicki, Wojciech Kozdronkiewicz, Radny Dariusz Olszówka, Radny Krzysztof 

Sułowski, Komendant StraŜy Miejskiej Janusz Wiaterek, Przewodniczący Jerzy 

Woźniakiewicz. 

Ad. 5. 

Sprawy bieŜące  

Po omówieniu spraw bieŜących Przewodniczący Jerzy Woźniakiewicz zakończył posiedzenie 

o godzinie 15.30 

Przewodniczący Komisji 

Jerzy Woźniakiewicz 

Protokołował Roman Salamon 


